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Protokoll från SPF Seniorerna styrelsesammanträde i Örebrodistriktet  

Tid Måndagen den 23 sep 2024, kl. 10:00 – 12:30 

Plats SV Karlstad 

Närvarande:  
Styrelsen: Siv Kanon ordförande 

 Stig Blomqvist 
 Johan Strandberg 
 Per H Aspeli 
 Tomas Hagenfors 
 Sören Karlsson Arevång 
 Lars Idstam   sekreterare 
 

Uppdragsansvariga  
  Christer Olsson, IT Web 
 
§1  Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2  Till justerare valdes Sören Karlsson Arevång 

§3  Dagordningen fastställdes 

§4  Övriga frågor 12b, s lades till (tas upp i §12)  

§5  Föregående samman trädesprotokoll från 2024-08-19 godkändes och lades till 
handlingarna      

§6  Ekonomi.  Hittills har vi betalat 6910 kr Kvarstår Hjärnkoll, O-konf. Tillkommer Båtresa, 
KPR-konf., Rekryteringskonf. 

§7  Utbildningar 
KPR konferens 21 okt i Svalan, Örebro 

• Ansvariga: Tomas, Birgitta och Siv. Geriatrikläkare Dag Salaj föreläser 
Nybörjarutbildning hemsidan 

• Christer informerade att kurs är planerad i Lindesberg 11 november. 
Mötesglädje (app) 

• Stig kollar med SV 
Säkra samtal 

• Stig kollar med SV. Målgrupp: De som har uppgift att kontakta medlemmar 

• Stig rapporterar på nästa styrelsemöte. 
Enkel skanning via mobiltelefon 

• Johan visade. Tanka hem Adobe Scan. Inskannat sparas som en pdf 
Rekryteringskonferens to 17 okt i Örebro 

• Birgitta, Siv och Sören ansvariga. 

• Birgitta startar upp, men kan senare avvika. 

• Målgrupp. Representanter från varje förening. 
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Rekryteringstävling 1 okt – 31 dec.  
o Arbetsgrupp: Tomas (skriver ihop något för hemsidan), Per, Johan, Sören. 
o Pris till förening. 1: 5000 kr, 2: 3000 kr, 3: 1000 kr 
o Räknas i % på totalt antal medlemmar per 30 september 
o Sören kollar på idéer för framtida kampanjer. 

Öppen föreläsning ”God Hälsa” den 7 oktober. 13:00 – 16:30 på Wilandersalen på USÖ 
§8  Resor 

• Siv och Lotta åker på informationsresa med Viking Line 11-12/11. 
§9  RPR-möte (folkhälsofrågor) 

• Siv tog upp problemet med ålderismen. 

• Läkarfacket säger nej till fler utbildningsplatser för läkare. 

• Gråstarr: 1 års väntetid på Capio. 

• Om man blir opererad inom en annan region, ske den regionen ansvara för 
uppföljning. 

• Riksavtal angående hyrpersonal. Örebro har 2,6% hyrpersonal. 

• Lång kö till audiolog.. Sören ska gå på tt audiologmöte. 
§10  Rapport från uppdragsansvariga 

Christer - Web IT 
Se §7 

§11  Distriktskalender 
Justerades något. Se bilaga 

§12  Övriga frågor 

a. Rapport kontaktperson till alla föreningar.  
Stig och Lars har kontaktat ”sina” föreningar. Vidare uppföljning nästa möte. 

b. ”Uppsalamodellen” 

Likdanande finns i andra kommuner. Stig skickar den till Lars så den kan läggas som 

bilaga. 

c. SV samverkan. Vad vill ha hjälp med? 

Fredrik Wallin, chef för SV Örebro Län hade ett förslag på O-konferensen. 

Samarbetet ska baseras på SV’s program. 

d. Kansliet 

Fungerar bra. De nya stolarna och det nya bordet fungerar bra. Städning köps då vi 

har behov. Portomaskinen fungerar. 

e. Insändare 

P-problem i Hallsberg 

Christers rapport från O-konferensen läggs ut under föreningsnytt. Ansv.: Christer 

f. Har vi något vi borde brinna för? 

Hörsel, Hyrläkare, Ensamma och kollektivtrafiken 

g. O-S-K-konferensen 19/9 i Hallsberg 

Bra upplägg.  Lars noteringar sänds ut till alla deltagare via Anita. Se bilaga. 

Bra med pennor och pins till alla. 

19 av 23 föreningar var representerade 

Vi gör om detta i mars 2025 efter att alla föreningar haft sina årsmöten. 

h. Representant på Länsstyrelsens träff 6-7 nov 

Redovisar på nästa möte. 

i. Reviderat vård- och omsorgsprogram 
Redan utskickat. Remiss in senast 2/12. Vi tar detta på nästa möte. 
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j. Hjärnkoll.  

Resultat: 1 Hallsberg, 2 Nora, 3 Kamraterna, 4 Karlskoga. 

Riksfinal 8/10. PRO har en liknande tävling 

k. Södermanlandsdistriktet.  

Ämnen att samverka inom: Stim-betalning, nominering till förbundsstyrelsen 

Beslut: Vi ska samverka med dem. 

 på nomineringar. Siv skicka Tomas CV till dem. 

l. Seniormässa 

Beslut: Sören undersöker möjligheten att arrangera ihop med Örebro-föreningarna. 

Förankras i distriktsstyrelsen. 

m. Parkeringsbekymmer 

Ta upp detta i KPR. 

n. Varumärkesplattform 

Remissvar senast 18/11. Vi tar detta på nästa möte. 

Monika Ulfhjelm från förbundet kommer gärna på något möte. 

o. Hälso-, sjukvårds- och omsorgsprogram 

Vi tar det på nästa möte. 

p. DO-konferens 2/10. Vad ska vi ta upp? 

• Nominering till styrelsen (Samarbetar med val av valberedning till 

Förbundsstyrelsen) 

• Utbildningsmaterial i medlemssystemet 

q. Rapport frpn SPF, PRO, SKPF-mötet 

Bra att vi samverkar. 

r. ”På gång” en webb-publicering 

Lars visade ett utkast 

Beslut: Vi kör. Sören skriver det övergripande, Lars detaljer från styrelsemötet. 

s. Fest inom SKPF 

Tomas visade en artikel. Se bilaga 

Kan vi ha något liknande i stadsparken nästa sommar? 

§13  Nästa styrelsemöten 
28/10, 25–26/11 i samband med julbordsresan + digitalt, 16/12 (digitalt), 20/1 

(digitalt) 17/2 (digitalt) samt 17/3. Stämma preliminärt 24/4. 
 

§14  Avslutning 
Ordförande avslutade mötet och tackade alla deltagare. 

                 

Sekreterare    Justerare  

 

 

Lars Idstam    Sören Karlsson Arevång 
 

  Ordförande 
 

   

  Siv Kanon   


